
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 12/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 12.09.2023 klo 15.45

Paikka: Päätelmä B247 (Kirjasto Lähde)

Läsnä: Minea Nirhamo

Emma Kola

Atte Urama

Siru Kirkelä

Saku Virtanen

Veera Hynninen

Lotta Seppänen

Ella Hulanmäki

Marianna Palola

Roosa Ukkola saapui 16.02.

Tiia Hallamaa saapui 16.05 ja poistui 17.45.

Olivia Haataja poistui 18.15.

Anni Hakala poistui 18.29.

Jussi Tikanmäki poistui 18.34.

Friida Vallin poistui 18.45.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 16.01.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Roosa Ukkola saapui ajassa 16.02.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi



Kohtaan Toimikuntakuulumiset 7.1. Opintoasiatoimikunta

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 7.2. Pedagoginen toimikunta

Kohtaan Yhdenvertaisuus 10.1. Turvahenkilöt tapahtumissa

Kohtaan Tulevat tapahtumat 17.12. Etikettikoulutus, 10.10.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 17.13. Paritanssikokeilu, 11.10.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 17.16. Herkkuapprot, 25.10.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Friida Vallin ja Lotta Seppänen.

Pöytäkirjantarkastajat laittavat kokouskuulumiset nettisivuille.

5. Hallinto

Pedagon hallituksen ja OKL:n laitosjohdon aamupalaveri on kokousta seuraavan

viikon keskiviikkona 20.9. klo 8.15.

Kannustettiin hallituslaisia ilmoittautumaan ja osallistumaan JYYn

järjestöspektaakkeliin.

Tiia Hallamaa saapui 16.05.

5.1. Katsaus toimintasuunnitelmaan



Vilkaistiin vuoden 2024 toimintasuunnitelmaa. Hallituksen jäsenten tulee tutustua

siihen tarkemmin itsenäisesti ennen tosuaamukoulua.

5.2. Ansiomerkit

Ansiomerkit pitäisi saada tilattua vujuihin 13.10. mennessä.

Toistaiseksi ansiomerkiksi tilataan ainoastaan nauhaan tuleva pinssi eli

kunniajäsenpinssi.

5.3. Hallituksen kämppäapprot, 15.9.

Saaga Rissanen on tehnyt kierrosta varten aikataulun.

5.4. Hallituksen ja tutoreiden palautekeskustelu, Lyhty, 19.9.

Keskustellaan orientaatioviikoista ja kerätään tulevia vuosia varten talteen sekä

kompastuskivet että onnistumiset.

Tutorvastaava Veera Hynninen tekee anonyymin palautekyselyn hallitukselle ja

tutoreille - käsitellään tätä palautekeskustelussa.

5.5. Hallituksen aamukoulu: toimintasuunnitelma, Ruusupuisto, 26.9.

Tapaamisen pääpainona on yhdessä ideointi, lopullinen muotoilu ja puhtaaksi

kirjoittaminen tehdään aamukoulun jälkeen itsenäisesti ennen tosukokousta. Itse

tosukokouksessa toimintasuunnitelma käydään vielä yhdessä läpi ja varmistetaan, että

se on valmiina vietäväksi syyskokoukseen ja hallitus on siitä yksimielinen.

5.6. Toimintasuunnitelmakokous, 3.10.

Kaikille avoin kokous, jossa työstetään tulevan vuoden toimintasuunnitelma valmiiksi

syyskokousta varten. Aiotaan mainostaa tätä jäsenistölle aiempia vuosia laajemmin,



jotta saataisiin myös jäsenistöä paikalle osallistumaan toimintasuunnitelman

työstämiseen ja tarkastamiseen jo ennen syyskokousta.

5.7. SOOLin Järjestökurssi 14.-15.10.

Tällä kertaa järjestökurssi järjestetään Jyväskylässä. Pedagoa edustamaan lähtevät

Veera Hynninen ja Siru Kirkelä. Lisäksi Pedagon hallituksesta osallistuu myös Anni

Hakala SOOLin aluetoimijan roolissa.

Osallistujien tulee ilmoittautua 24.9. mennessä.

6. Talous

Vuoden 2023-24 jäsenrekisteri on tullut käyttöön, jäseniä on jo lähes300.

Hämmennyksiä jäsenyyksissä on ollut fuksien keskuudessa, kun SOOLin kautta

ilmoittautuessa voi ilmoittaa olevansa Pedagon jäsen ilman, että on Pedagon

jäsenmaksua todistettavasti maksanut.

Tapahtumiin kannattaa lisätä ei-jäsenille muutaman euron kalliimpi vaihtoehto.

Tuleville sitseille on myyty vain kaksi ei-jäsenille lippua, jotka molemmat menivät

henkilöille jotka olivat Pedagon jäseniä viime vuonna. Molemmat myös tiedettävästi

vielä opiskelevat OKL:ssä, joten todennäköistä on että he liittyvät vielä myöhemmin

jäseniksi. Näin mahdollistamme myös niiden pedagolaisten, joilta jäsenyys uupuu

mutta toimivat vielä Pedagon yhteisössä, osallistumisen Pedagon toimintaan.

Tilin saldo: 5 038,65 €

Jäsenten määrä: 290

Kulukorvaukset:

Ehdotetaan maksettavaksi:

Etunimi Sukunimi Peruste kulukorvaukselle Summa



Tiia Hallamaa Fuksisitsien rangaistusjuomat ja shottilasit 11,92€

Tiia Hallamaa Fuksimökin palkinto goodie bagit ja jätesäkit 40,36€

Friida Vallin Taidetta ja viiniä tarvikkeet 133,24€

Jussi Tikanmäki
Kyypakkaus fuksimökille. 5 canvas-taulua
Taidetta ja viiniä -tapahtumaan. 22,91€

Kilometrikorvaukset:

Ehdotetaan maksettavaksi:

Etunimi Sukunimi Summa Matkan tarkoitus, kilometrimäärä

Jussi Tikanmäki 7,5€
Kuljettaa mökille porukkaa + Kajari. Olla tarvittaessa kuskina
jos tulee tapaturmia. Hakea apteekista kyypakkaus. 21km

Muu:

Päivämäärä

Saaja/maksaja

Selite Päivämäärä

12.09.2023 HEF GROUP OY

Haalarimerkkitilaus

−275,38 EUR

11.09.2023 TREANGLO OY

Kide.app-tilitys

535,23 EUR

05.09.2023 RENGASRAVINTOLAT OY

Haalarisponsorointi

300,00 EUR



04.09.2023 HBB JYVÄSKYLÄ

Haalarisponsorointi

250,00 EUR

04.09.2023 PÖRSSI RY

Kauppakadun approjen lippumaksu

−1 470,00 EUR

01.09.2023 SUMUP LIMITED

SumUp-tilitys

200,09 EUR

30.08.2023 RHEA SHIP LINES OY

Haalarisponsorointi

250,00 EUR

30.08.2023 OPETUSALAN AMMATTIJÄRJESTÖ
OAJ

Haalarisponsorointi

350,00 EUR

30.08.2023 OSUUSKAUPPA KESKIMAA

Haalarisponsorointi

475,00 EUR

28.08.2023 PALVELUMAKSU

PALVELUMAKSUT AJALTA Heinäkuu

−26,15 EUR

28.08.2023 MINEA NIRHAMO

Kulukorvaus

−10,30 EUR



7. Toimikuntien kuulumiset

Saaga Rissanen ei pääse tulevaan yhteistyötoimikunnan kokoukseen 3.10., joten Saku

Virtanen menee edustamaan Pedagoa.

Keskusteltiin siitä, kuka voi mennä korvaamaan opiskelijaedustajaa. Pohdittiin,

voidaanko tehtävään valita luottamustoimien ulkopuolinen pedagolainen. Tultiin

lopputulokseen, että asiasta keskustellaan tapauskohtaisesti toimikunnan

puheenjohtajan kanssa - käsitelläänkö kyseisellä tapaamisella esimerkiksi liian

luottamuksellisia asioita koskien vaikkapa henkilöstöä.

7.1. Opintoasiatoimikunta

Opintoasiatoimikunta kokoontui 12.9. ennen hallituksen kokousta.

Fuksiviikot herättivät paljon keskustelua:

Kotiryhmäjaoista oli syntynyt harmia, sillä tieto liikunnan kotiryhmään päässeistä oli

tullut päivää ennen tietoa muista kotiryhmistä.

Kotiryhmiin ei enää haeta hakukirjeellä. Oltiin todettu, ettei ole olemassa kriteereitä

arvioida sitä, kenen hakukirje on paras.

Pro-kotiryhmäläiset saavat nykyään hakea myös muihin kotiryhmiin.

Laitoksen lähettämän fuksikirjeen kanssa oli ongelmia - fuksit saivat fuksikirjeensä

monen mutkan kautta ja osaa se ei saavuttanut laisinkaan.

Kotiryhmäesittelyt saivat kritiikkiä osakseen.

Fuksivuoden opintojen uudessa rakenteessa joitain haasteita: kasvatustieteen

perusopinnoista kaksi kurssia menee päällekkäin.



Fuksiviikkojen lisäksi keskusteltiin tulevista säästötoimenpiteistä: henkilöstön määrä

vähenee, ryhmäkoot kasvavat ja etäopetus lisääntyy. Pedago ry aikoo tehdä erityisesti

etäopetusta koskien kannanoton, sillä läsnäolo-opetus on tosi tärkeää kiinnittymisen

kannalta. Kannanottoon otetaan mukaan ainakin Abakus.

Norssi tulee olemaan ensi vuonna todella täynnä, sillä OPSin muutoksen myötä

OH2:sta ovat suorittamassa yhtä aikaa sekä kakkos- että kolmosvuosikurssilaiset.

7.2. Pedagoginen toimikunta

Käsiteltiin fuksiviikkoja kuten myös opintoasiatoimikunnassa.

Opintojaksojen monimuotoistaminen on käynnissä tiedekunnan tasolla. Keskusteltiin

muun muassa yhteistyöstä vakan kanssa ja sen kehittämisestä. Esi- ja alkuopetuksen

sivuaineeseen saattaa tulla tätä kautta joitain muutoksia.

Pohdittiin, voisiko tulevaisuudessa olla kotiryhmä, joka kävisi koko vuoden ajan

säännöllisesti kerran viikossa Keljonkankaan koululla (OH1:n ohella).

Keskusteltiin Sisun toimivuudesta ja OKL:n nettisivujen uudistamisesta.

Lopussa käytiin vielä läpi OPS-aamupäivien teemoittelua.

8. Viestintä

Yleinen muistutus: kun Instagramissa ja sähköpostissa vastataan viesteihin, laitetaan

viestin loppuun viestiin vastanneen henkilön nimi.

Googlen käyttö: Drivessä tiedostojen looginen nimeäminen esimerkiksi tapahtumiin

liittyvien tiedostojen suhteen helpottaa Drivessä navigoimista.

Fuksien Telegram-ryhmä on ollut onnistunut kokeilu, joten pohdittiin koko Pedagon

yhteistä Telegram-kanavaa. Myös esteettömyyskyselyssä ja puskaradiossa on toivottu



tätä. Jäsenistö kaipaa yhteistä keskustelualustaa eikä niinkään tiedotusta, joten

Telegram ei vaatisi hallitukselta muita toimia kuin ryhmän luomisen.

Pohdittiin Telegram-ryhmän moderointia: sen tarpeellisuutta sekä siitä vastuussa

olevaa tahoa. Päätettiin, että katsotaan tilanne meidän toimintaa ohjaavien

dokumenttien kanssa, jos tulee jokin ennakkotapaus.

Tiia Hallamaa ja Lotta Seppänen kirjoittavat keskusteluun pinnattavan kommentin ja

hallitus sekä tutorit saavat kommentoida sitä ennen ryhmän julkaisemista jäsenistölle.

9. Edunvalvonta

Tehtiin kokousta edeltävällä viikolla Pedagon viestintäkanaviin info ja mainostus

syksyn halloped-hausta.

Mainostetaan Pedagon Instagramissa Aktiivinen ja hyvinvoiva korkeakoulu
-hankkeen webinaareja. Laitetaan feediin postaus, josta löytyvät kaikki tulevat
webinaarit:

to 14.9. klo 14:15–15
Elvyttävät tauot osaksi opiskelija-arkea.

ma 23.10. klo 14:15-15:45
Miten voin hyödyntää omia vahvuuksiani hyvinvointini johtamisessa?

to 23.11 klo 14:15–15
Yksinäisyyttä opiskeluarjessa.

to 14.12. klo 14:15-15:30
Keho- ja ruokarauha kaikille! Asiaa läskivihasta ja syömishäiriöistä.

Loppukuusta tulossa Instagramiin infopaketti YTHS:stä ja Kelasta: infona uusille

fukseille ja muistutuksena vanhemmille vuosikursseille.

Kestävyysmessuilla Pasi Ikonen oli lähestynyt hallitusta kertomalla, että etäopetusta

tullaan lisäämään. Pedago aikoo tehdä asiasta kannanoton ja julkaista sen

Instagramissa sekä toimittaa sen myös OKL:n henkilökunnalle.



9.1. Harkkainfo

Tällä hetkellä suunnitelmissa on jakaa Instagramissa SOOLin tekemä

edunvalvonta-aiheinen postaus koskien opetusharjoitteluja. Teemana muun muassa

harjoitteluun kuuluvat oikeudet ja velvoitteet.

9.2. MOP, 5.10.

MOP eli tuttavallisemmin Maailman Opettajien Päivä. Vuoden teema on opettajuus

2040.

MOP järjestetään yhteistyössä Opinkirjon kanssa. Opinkirjo järjestää syksyllä 2023

dialogien sarjan, jonka aiheena on tulevaisuuden koulu ja opettajuus. Ne ovat osana

suomenkielisen opettajankoulutuksen 160 v juhlaa. Tätä varten tarvitaan muutamia

ajatuksia seuraaviin kysymyksiin:

1. Millainen on unelmiesi ”koulu”? Millaista tulevaisuutta toivoisit? Mitkä

ilmiöt saisivat väistyä 2040? Mitkä saisivat kukoistaa 2040?

2. Miten toimit opettajana 2040 niin, että unelmiesi ”koulu” toteutuu?

Näihin vastaus toteutetaan videomuodossa. SOOLin aluetoimija ja SOOL-vastaava

Anni Hakala pyysi halukkaita olemaan yhteyksissä.

Itse tapahtuma Ruusupuistolla toteutetaan yhteistyössä SOOLin kanssa. Ainejärjestöt,

mukaan lukien Pedago, ovat mukana ständien muodossa. Tapahtumassa on muutama

puheenvuoro OAJ:lta sekä Helsingin kaupungilta uutena opettajana toimimiseen

liittyen.

10. Yhdenvertaisuus



Syksyn esteettömyyskysely on julkaistu 4.9. Tällä hetkellä on saatu kahdeksan

vastausta. Kyselyyn on aikaa vastata 18.9. asti ja asiasta muistutetaan

Instagram-stooreissa 14.9.

10.1. Turvahenkilöt tapahtumissa

Pedagon tapahtumien Instagram-tilillä etsittiin jäsenistöstä turvahenkilöitä sitseille.

Turvahenkilöiksi ilmoittautuivat Henriikka Jokimies ja Anni Jalo.

Nettisivuilla lukee kuitenkin edelleen, että turvahenkilön tulisi olla joko hallituksen

jäsen tai tutor. Nyt turvahenkilöinä on kuitenkin toiminut sekä toimihenkilöitä että

jäsenistöä. Muutetaan ohjeistusta ja ilmoitetaan, että kaikki halukkaat saavat ilmoittaa

itsensä halukkaaksi turvahenkilön hommiin. Asia kulkee kuitenkin aina hallituksen

kautta, joten hallitus voi tarvittaessa puuttua toimintaan. Jatkossa myös tapahtumien

palautelomakkeessa voitaisiin kysyä lisäksi halukkuutta turvahenkilönä toimimiseen.

Saatiin jäsenistöstä palautetta koskien turvahenkilön ohjeistusta. Yhdessä kohtaa

neuvotaan turvahenkilöä nimeämään käytös, jonka vuoksi hän on tilanteeseen tullut.

Palautteessa sanottiin, ettei näin tulisi tehdä, koska tällöin turvahenkilö kuvailee ja

ohjailee tilannetta. Muokataan ohjeistusta.

Tauko 16.57 - 17.11.

11. SOOL

SOOLin aluetoimijat tulevat Pedagon fuksiaisiin pitämään rastia.

11.1. Yhteistyö

Keskusteltiin SOOLin kanssa tehtävän yhteistyön sujuvuudesta.

Päätettiin mainostaa Instagramissa SOOLin jäsenmaksun eräpäivää (12.9.).



Keskusteltiin muutoksesta SOOLin liityttäessä. Aiemmin on ollut niin, että SOOLin

jäseneksi liittyessä on täytynyt olla myös oman ainejärjestönsä jäsen. Nyt riittää se,

että kertoo olevansa liittymässä. Pohdittiin muun muassa sitä, tarkistaako kukaan

ainejärjestöön liittymistä tämän jälkeen.

SOOL-infot laitetaan jatkossa ainejärjestöjen tietoon aiempaa tarkemmin

nimenomaan hallitusten SOOL-vastaavien kautta. SOOL-vastaavat tiedottavat asiat

eteenpäin niin hallituksen kuin jäsenistönkin tietoon.

Kaikkien kasvisainejärjestöjen puheenjohtajat ovat keskustelleet siitä, että

toimintasuunnitelmiin tulisi kirjata laajemmin kasvisten välisestä yhteistyöstä. Tähän

yhteistyöhön liitetään mukaan myös SOOL.

Norssilla ei ole ollut saatavilla SOOLin infolappuja muun muassa

opetusharjoitteluihin liittyen.

12. Kansainvälisyys ja tutor

Tutoreita pyydettiin katsomaan tapahtumista saadut palautteet läpi ennen tutoreiden ja

hallituksen tapaamista.

12.1. Fuksitoimikunta

Mainostusta lisää, haku loppuu 22.9. Tällä hetkellä kuusi ilmoittautunutta.

Tutoreita kannustettiin infoamaan tästä omissa kotiryhmissään, jotta saataisiin

kaikkien kotiryhmien ääni kuuluviin.

13. Hupi

13.1. Liikuntavuoro

Liikuntavuoroilla on nykyään mukana Abakus, Stimulus, Varkaat ja Emile. Näin

vetovastuuta voidaan jakaa eikä yksi liikuntavastaava ei ole kaikesta vastuussa yksin.



Ensimmäinen liikuntavuoro on takana ja Emileltä raportoitiin siellä olleen 17

osallistujaa, joista suurin osa meidän fukseja.

Liikkavuorolle oli tullut myös yksi vaihtari. Liikkavuorosta voitaisiinkin viestiä

jatkossa kaksikielisesti - suomi ja englanti.

13.2. Kirjakerho

Kokouksen jälkeen kello 18 Alkulähteellä.

Tehty viime viikolla erityisesti fukseille suunnattu Instagram-postaus kirjakerhosta,

jossa kerrotaan kirjakerhon toiminnasta.

13.3. Sitsilaulukirjauudistus

Uudistusprosessia käynnistellään nyt uudestaan ja koitetaan saada myös muut

kasvikset mukaan.

Sitsilaulukirjan palautelomake linkataan jatkossa kaikkien sitsien

palautelomakkeisiin.

Aiotaan järjestää sitsilaulukirjan läpilaulajaisilta yhdessä muiden kasvisten kanssa.

Ihan jo siksikin, että sitseillä kiertää usein yhdet ja samat biisit - tutustutaan siihen,

mitä kaikkea laulukirjasta löytyykään! Samalla voitaisiin kirjoittaa kirjoihin

lisäsäkeistöjä, ettei ne katoa valmistuvien opiskelijoiden mukana.

Pohdittiin, voisiko sitsilauluja kääntää nuoteiksi, jotta tiedettäisiin paremmin miten

vieraammat laulut kuuluisi laulaa.

Pedagon sitsilaulukirjat on myyty loppuun. Kysellään muiden kasvisten tilannetta ja

ostetaan muutama kirja heiltä. Mietitään päivityksen edetessä myös sitä, tilataanko

ennen uuden kirjan tuloa pieni satsi nykyisiä kirjoja, ettei tulisi niin suuri paine

päivittää kirjaa mahdollisimman nopeasti edellisten huvetessa varastoista.



13.4. Pikkujouluristeily

Päätettiin busseista vastaavat henkilöt: Atte Urama, Janetta Ottosson ja Veera

Hynninen.

Mukaan haluttiin erityisesti myös uusia ja jatkavia tyyppejä, että saadaan tietoa

eteenpäin myös tuleville hallituksille.

14. Kestävä kehitys

Vroom vroom, verirallit tulee taas. Kyseessä on poikkitieteellinen

verenluovutustapahtuma, jossa myös Pedago pitää oman luovutuspäivän ja kannustaa

jäsenistöä osallistumaan tempaukseen.

Mainostetaan samalla, että myös kampanjan ulkopuolella voi luovuttaa verta Pedagon

“pankkiin”.

14.1. Pedagon kestävän kehityksen ohjelma

Jäsenistölle avoimet tapaamiset: 25.9., 2.10. ja 9.10. Lähde-kirjastolla klo 16-18.

Mainostus tapaamisista on aloitettu.

Suunnitelmaan kirjataan seuraavat kohdat:

- Hallituksen toiminta

- Tapahtumat

- Hankinnat

- Jäsenistö

15. Yhteistyö

Merkkimyynti on nyt avattu Kide.appissa.



Merkkien määrän ja sen myynnin seurannan helpottamiseksi Saaga Rissanen tekee

Kasvistolle erilliset kassit niille merkeille, joita myydään livenä esimerkiksi

merkkimarkkinoilla. Lopuille merkeille tehdään “päävarasto”, josta niitä otetaan

tarvittaessa lisää edellä mainittuun kassiin sekä myydään Kide.appissa.

Käytännössä siis: jos tarvitsee merkkejä, ottaa ne pienemmästä livemyyntikassista.

Jos kuitenkin joutuu lisäämään merkkejä tähän kassiin tai haluaa muuten ottaa

merkkejä päävarastosta, tulee merkki ja niiden määrä kirjata kassissa olevalle

paperille. Näin pysytään paremmin perillä merkkien kokonaismäärästä.

Suomen luokanopettajat ry:n merkkiyhteistyö:

Suomen luokanopettajat ry oli Pedagoon yhteydessä ja kyseli halukkuudesta lähteä

mukaan haalarimerkkiyhteistyöhön. Käytännössä yhteistyö toimisi niin, että he

lähettävät x määrän merkkejä ja Pedago myy niitä esimerkiksi 2 €/kpl. Suomen

luokanopettajat laskuttaisivat Pedagolta oman osuutensa. Kahden euron

myyntihinnalla saataisiin suoraan Pedagolle 1 €.

Päätettiin lähteä mukaan yhteistyöhön ja keskusteltiin merkin tarkasta hinnasta.

Päätettiin alustavasti myydä merkkiä kahdella eurolla. Tarkemmat määrät tms

katsotaan myöhemmin.

Tässä kuva merkistä:



Tiia Hallamaa poistui ajassa 17.45.

15.1. Haalarit

Haalareita tilattiin yhteensä 94 kpl (+1 kpl mikäli se ehtii vielä mukaan eli yhteensä

tällöin 95 kpl). Vasta kun tarkka määrä varmistuu, lähetetään lasku Semmalle.

Yritysyhteistyövastaava Saaga Rissanen laittoi haalarit tilaukseen kokousta

edeltävänä keskiviikkona, mutta vielä ei ole tullut vastausta ovatko ne jo tuotannossa

tai milloin niiden arvioitu saapumisaika on.

Haalareiden hintaa jouduttiin nostamaan edelliseen vuoteen verrattuna, jotta niistä ei

jäädä tappiolle tai tuleva tappio olisi mahdollisimman pieni. Tämän hetkisen budjetin

perusteella haalareista ja fuksien haalarimerkeistä oltaisiin jäämässä tappiolle 31,80 €.

Kaikki sponsorit ovat maksaneet (tähän ei lasketa mukaan Semmaa, jolta laskutetaan

tilattujen haalareiden määrän perusteella).

15.2. Yhteistyösopimukset

Laajis:

Kertauksena edellisestä kokouksesta: ovat lähettäneet meille yhteistyösopimuksen ja

sen ehdot. Sopimusehdoissa mainitaan viestinnän osalta, että mainontaa tulisi

toteuttaa joka kuukausi. Tämä ei ole meille mahdollista. Lisäksi sopimuksen

purkamiskohdassa mainittiin, että vain Laajiksella on sopimuksen purkamisoikeus.

Haluttaisiin, että myös meillä on mahdollisuus purkaa sopimus.

Laajiksen vastaus: Pedagon lisääminen sopimuksen purkamiseen onnistuu. Laajis

kuitenkin haluaa, että mainontaa tapahtuu joka kuukausi, jotta jäseniä aktivoidaan

käyttämään etuja.



Toive viestinnän suhteen on ymmärrettävä, mutta se loisi epätasa-arvoa Pedagon

muihin yhteistyökumppaneihin nähden. Kuukausittainen mainonta veisi myös tilaa

muulta viestinnältä.

Pohdittiin ratkaisua tilanteeseen ja ehdotettiin, että kysytään mahdollisuutta vähentää

mainostusta kolmeen kertaan vuodessa. Jos tämä ei ole mahdollista, jättäydytään pois

yhteistyöstä. Nostettiin esille, että meillä on tarjota jäsenistölle myös Buugin

liikuntapalveluita sekä monipuolisia lajikokeiluja ihan omastakin takaa. Yhteistyö

Laajiksen kanssa ei siis ole meille välttämätön.

Crossfit Harju:

Sovittiin, että järjestetään ensin kokeilu ja tätä kautta tiedustellaan jäsenten

kiinnostusta. Jos kiinnostuneita on, tehdään yhteistyösopimus.

Keskusteltiin kokeilun ajankohdasta. Crossfitille sopii parhaiten klo 10-15.

Ehdotettiin tiistaita, sillä tiistaisin ei ole opetusta OKL:n puolesta. Liikuntavastaava

Saku Virtanen ja yritysyhteistyövastaava Saaga Rissanen tapaavat vielä asian

tiimoilta.

15.3. Vaatetilaus

Vaatetilaus on sovittu avattavaksi viikolle 43: 23.-30.10. Tällöin tilaukset ehtivät

saapua marras-joulukuun vaihteeseen.

Tällä hetkellä kaupan valikoimassa on samat tuotteet kuin viimeksikin. Tuotteita on

mahdollista lisätä tai poistaa lähempänä. Värivaihtoehtojen muuttamista ehdotettiin,

sillä viime vuonna esimerkiksi huppareiden valikoimassa oli vain pari eri

värivaihtoehtoa.

Kaupan etusivulle on mahdollista lisätä Pedagon oma logo esimerkiksi banneriin.

16. Menneet tapahtumat



16.1. Kehitettävää / palautetta

Fuksiviikot:

Tutorit ovat saaneet vähän palautetta, mutta saatu palaute on ollut pääasiassa

positiivisia. Valtaosa palautteesta ollut sanallista.

Kehitettävää tuleville fuksiviikoille:

Sitsilauluista saatiin palautetta: tämä otetaan huomioon sitsilaulukirjaa päivitettäessä.

Fuksimökille ei jäänyt paljoa porukkaa yöksi. Se, ettei ollut pakko yöpyä, houkutteli

osallistumaan, mutta osa jäi kaipaamaan enemmän osallistujia myös illan ohjelmaan

sekä yöksi.

Kaupunkisuunnistuksesta saatiin palautetta pitkistä välimatkoista: aloituspaikkana

toimi ravintolalaiva Gaia, mutta kierros sijoittui keskustan alueelle.

Kasvisfuksien syysrieha:

Järjestettiin ensimmäistä kertaa. Palautteita tuli 14 kappaletta, pääasiassa positiivista.

Saatiin palautetta siitä, että rastit kestivät tosi vähän aikaa ja rastien välillä oli paljon

odottelua. Palautteen perusteella tällainen pyritään järjestämään uudestaan ja

kiinnitetään huomiota rastien aikataulutukseen.

Yleistä:

Fuksit ovat olleet tapahtumalomakkeissa halukkaita osallistumaan tapahtumien

tekemiseen. Pohdittiin, miten ollaan yhteyksissä kiinnostuneisiin: tarjotaanko jotakin

tapahtumaa suoraan vai huhuillaanko yleisesti, millaista apua he olisivat tarjoamassa.

16.2. Toteutuneet budjetit



Kasvisfuksien syysrieha:

tulot: + 200 € JYYn avustus + haalarimerkkimyynti

menot: - 126 € haalarimerkit ja - 60 € palkinnot = - 186 €

Melkein kaikki haalarimerkit meni. Tuotto tästä jaetaan ainejärjestöjen kesken ja siitä

tehdään pesämuna tulevaa syysriehaa varten.

Kestävyysmessut:

merkki ja merch -myyntitulot: + 633,50 €

Fuksiviikot:

menot: - 1 127,27 €

tulot: + 1 484,84 €

17. Tulevat pöhinät

17.1. Taidetta ja viiniä, Cafe Europa, 13.9.

Tapahtuma on loppuunmyyty: 49 osallistujaa + vetäjä Friida Vallin.

Taulupohjat on ostettu ja maalit saadaan Kasvistolta. Voittoa tulee 128 €.

Café Europan kanssa on viestitelty ja kaikki tapahtuman suhteen on kunnossa.

Turvahenkilö: Friida Vallin

17.2. Selkee (sober curious), LA Bar & Heidi’s Bier Bar, 14.9.

Lippuja myyty 88 kappaletta. 50 ensimmäistä saa haalarimerkin jatkoille saapumisen

ja lipuntarkastuksen yhteydessä.

Budjetti on laskettu kolmellekymmenelle osallistujalle eli voitolle jäädään.

Glitter maalauksia jatkoilla tekevät Anni Hakala ja Siru Kirkelä.



Turvahenkilö: Jimi Rytkönen

17.3. Lajikokeilu: melonta, Tavinsulka, 18.9.

Tapahtuma on peruuntunut.

17.4. Kirpputori, 20.9.

Ryhtilässä klo 12-16. Mukana Pedagon lisäksi Abakus, Varkaat, Emile, Stimulus ja

Jano. Tapahtumaan osallistuminen on maksutonta.

Myyjäksi ilmoittautuminen on järjestetty Kide.appin kautta. Tällä hetkellä myyjiä on

ilmoittautunut 30 ja mietitään mahtuuko vielä (lippuja on ollut vain tämän verran

saatavilla). Myyjillä käytössä Mobilepay.

Tapahtuma on houkutellut myös kv-opiskelijoita ja osa onkin saattanut ostaa

vahingossa myyjän lipun, vaikka olisikin tulossa vain ostoksille. Laitetaan asiasta

viestiä lipun ostaneille, jotta saadaan mahdollisesti vahingossa ostetut liput takaisin

markkinoille.

Olivia Haataja poistui ajassa 18.15.

17.5. International hangout with kasvikset, Revolution, 20.9.

Stimulus + kasvikset -yhteistapahtuma. Mietittiin, miten voitaisiin muuttaa nimeä

niissä tapahtumissa, joissa on kasvisten lisäksi myös Stimulus.

Mainostetaan tapahtumaa Pedagon kv-tutoreiden kautta. Ei vaadi muita toimia.

17.6. Sitsit, Freetime, 21.9.

Kaikki 60 lippua on myyty. Kaikki kunnossa niin paikan, menun kuin

lipunmyynninkin suhteen.



Mainostetaan niin tapahtumassa kuin tapahtumapalautelomakkeessakin

sitsilaulukirjojen päivitykseen liittyvää Forms-lomaketta.

Toastit: Atte Urama ja tutor

Turvahenkilöt: Henriikka Jokimies ja Anni Jalo

17.7. Harkkainfo, 26.9.

SOOLin aluetoimijat hoitavat tämän.

17.8. Fuksiaiset vuosikurssille -23, 27.9.

Etsittiin tapahtumaan turvahenkilöitä ja vapaaehtoisiksi ilmoittautuivat Lotta

Seppänen, Siru Kirkelä, Atte Urama sekä Ella Hulanmäki.

Pohdittiin, mikä on Pedagon budjetti palkintojen suhteen. Ehdotettiin 20 euroa ja 30

euroa. Summaksi päätettiin 25 €.

17.9. Syyskuun hengailuilta: OKL&Pedago leffailta, Agora, 28.9.

Pedagon hallituslaiset järjestävät yhdessä laitoksen henkilökunnan kanssa leffaillan.

OKL maksaa tapahtumasta koituvat kulut.

17.10. Läheistenpäivä, Ruusupuisto, 29.9.

Tapahtumaan on tulossa kymmenen fuksia ja heidän läheisensä.

Laitosjohtoinen tapahtuma, jossa Pedagolla on yksi puheenvuoro. Kannustettiin

hallituslaisia tulemaan mukaan puheenvuoroon.

17.11. Kauppakadun approt, 5.10.



Pedagon kiintiön liput (70 kpl) on loppuunmyyty.

Lipun ostaneille jaetaan rannekkeita kampuksella. Päivämäärät liittyen tähän

ilmoitetaan Instagramissa sekä sähköpostilla lipun ostaneille. Mukaan laitetaan

selkeät infot muun muassa siitä, voiko ranneketta hakea kaverin puolesta.

Tapahtuman myynti oli tehty vahingossa edellisen vuoden jäsenyydelle. Ollaan

jatkossa tarkkoja tämän kanssa.

Anni Hakala poistui ajassa 18.29.

17.12. Etikettikoulutus, 10.10.

Vujuviikon tiistaina klo 17 yhteistyössä JYYn kanssa. Paikkaa ei ole vielä päätetty,

mutta tänä vuonna koulutus on tarkoitus järjestää esimerkiksi kahvilassa yliopiston

tilojen sijasta.

17.13. Paritanssikokeilu, 11.10.

Paikalla ulkopuolinen ohjaaja opastamassa vujukansaa paritanssin saloihin.

Saatavilla avekkilippuja niin kuin vujuillekin. Saa tulla yksin tai parin kanssa.

Jussi Tikanmäki poistui 18.34.

17.14. Vuosijuhlat, Hotelli Verso, 13.10.

Tarjotaan hallituslaisille sekä bändille ilmaiset liput, mikä tekee ison loven budjettiin.

Myös vujutiimille pitää tarjota hinta-alennusta. Rahaa tarvittaisiinkin ainakin 500 €

lisää, pohdittiin mistä se saadaan. Korostettiin, ettei ole varaa tehdä tappiota

60-vuotisjuhlavuoden kynnyksellä.



Ehdotettiin järjestettäväksi tapahtumaa, jonka tuotoilla saataisiin kerättyä kasaan

puuttuva summa. Syksyn päätösbileet esimerkiksi voisivat kiriä kiinni vujujen

aiheuttaman loven.

Etsittiin seremoniamestaria Heidi Hakamäen rinnalle. Kokouksessa nousi jo ilmi

parikin nimeä, mutta pohdittiin myös sitä, tulisiko asiasta kysyä myös vaikkapa

Instagram-stooreissa. Päätettiin mainostaa asiaa somessa ja mikäli halukkaita ei

ilmoittaudu, palata kokouksessa esille nousseisiin nimiin.

Emma Kola on ainut hallituslainen vujutiimissä ja kannusti myös muita tulemaan

mukaan tekemään tapahtumaa. Seuraava vujutiimin kokous on 18.9. klo 17.30

Kasvistolla.

Vastauksia sponsorointiyhteydenottoihin on tullut vähän. Saaga Rissanen alkaa

soittelemaan paikkoihin kokouksen jälkeen. Saaga kannusti myös ehdottamaan

mahdollisia sponsorointipaikkamahdollisuuksia Exceliin tai suoraan Saagalle

itselleen.

Ehdota kunniajäsentä -kysely tulee Instagramiin kokouksen jälkeisellä viikolla.

Nettisivuilla on lomake, jossa on vapaa sana kunniamerkin saajan ehdottamiseksi.

Kunniajäsen saa ansiomerkin vuosijuhlilla.

17.15. Sillis, 14.10.

Mysteeripaikassa mysteeriohjelmaa.

Sponsoreita on kontaktoitu sekä aikataulurunkoa tehty.

17.16. Herkkuapprot, 25.10.

Järjestelyt on aloitettu, Tuire Väärä ja Janetta Ottosson ovat vetovastuussa tapahtuman

suhteen.

18. META



Kokouskuulumiset: Lotta Seppänen ja Friida Vallin

Uudet haalarimerkkidesignit on nyt päätetty ja niitä on tilattu neljää erilaista.

Pohdittiin, miten mainostetaan uutta Telegram-ryhmää. Päätettiin, että laitetaan linkki

Instagram-stooreihin.

Friida Vallin poistui ajassa 18.45.

Heitettiin ilmoille idea Pedagon omasta käsityökerhosta: rentoa hengailua käsitöiden

parissa, hyväntekeväisyysjuttuja, lankakirppistä ja ohjeiden jakamista. Ehdotettiin

kirjakerhon rinnalle noin kerran kuussa olevaksi kerhotoiminnaksi. Idea sai

kannatusta, joten jatketaan suunnittelua ja palataan asiaan.

19. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 26.09. klo 17.00.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 18.47.

Jyväskylässä 12.09.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


